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Generalforsamling lørdag d. 27. juni 2015 kl. 14.30 

Gårslev Hallens Cafeteria 

REFERAT: 

43 personer var mødt op til årets generalforsamling. 

 

1. Valg af dirigent 

Efter formandens velkomst, blev Johnny traditionen tro valgt til ordstyrer. 

 

2. Formandens beretning: 

1. Velkomst til nye grundejere. Lise Zeuthen og Simon Mariussen i nr. 69. 

2. Grundlovsdag d. 5. juni blev det blå flag igen hejst for 6. år i træk på stranden neden for 

campingpladserne. Det er kun, hvis vandkvaliteten er i orden i de prøver, der bliver taget om sommeren 

året før, at flaget bliver hejst. 

3. Lørdag d. 9. maj og lørdag d. 15. maj blev broen sat ud. Vejret drillede med storm og højvande. Heldigvis 

var mange grundejere mødt op, så anstrengelserne kunne fordeles på mange. Ugen forinden blev der 

fjernet 20-25 cm sten, som lå på revlerne. Resultatet er en fin og stabil badebro.  

4. Der bliver ikke lagt nyt vejmateriale på vejene i år, dog er der udlagt bunker med perlesten på de tre små 

stikveje til fri afbenyttelse. 

    Bestyrelsen blev sidste år pålagt at indhente tilbud på asfaltering / forsegling af hovedvejen. Tilbuddet 

blev læst op. 

5. I januar og februar oplevede vi store oversvømmelser af overfladevand neden for bakken. Mange af 

haverne blev oversvømmet, og der var fare for, at det ville trække ind i bygninger mm..  Årsagen viste sig at 

være det underdimensionerede drænrør, der går langs vejen ved nr. 25. Røret var stoppet, og der måtte to 

gange spuling til, før det trak nogenlunde igen. 

     Bestyrelsen har indhentet to tilbud på udskiftning af de ca. 50 m. rør: Jan Sterndorff :  30.000 kr. og Lars 

Kloster:  37.800 kr.  Arbejdet vil blive udført i år, da vi ikke i bestyrelsen kan tage ansvar for, at 

oversvømmelser laver skader på grunde eller bygninger.                              

6. Igen i år var der et flot fremmøde til årets Sankt Hans bål. 

Beretningen blev herefter godkendt 
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3. Forelæggelse af regnskab. 

    En grundejer er i restance for 2014 og 2015 - 2x600,00 kr. + rykkergebyr 50,00 i alt 1250,00 kr. 

Regnskabet blev godkendt 

                                                                                             

4. Fastlæggelse af kontingent. 

    Bestyrelsen foreslog en kontingent forhøjelse på 400,00 kr. til i alt 1000,00 kr. 

Efter lidt diskussion blev kontingent forhøjelsen godkendt.   

 

5. Indkomne forslag. 

    Undersøgelse af muligheden for etablering af mekanisk pumpe ved afvandingskanalens udmunding i 

fjorden.  

Det blev besluttet, at Knud Jeppesen undersøger ved kommunen og naturstyrelsen og ud over det, vil 

emnet højst sandsynligt blive berørt ved "kloakudvalgets" videre drøftelser med kommunen.   

 

6. Valg til bestyrelse. 

Da hverken Knud Erik Jensen eller Per Valentin Nissen ønskede genvalg, blev Palle Lange og Keld Holm 

Sørensen valgt ind. Christian Vibild blev genvalgt. 

Per Valentin Nissen meddelte, at selv om han gik ud af bestyrelsen, fortsætter han med jobbet som 

webmaster og ligeledes fortsætter han med at holde adresselisten ajour. 

 

6a. Valg af suppleant:  

Axel Kjærulff blev genvalgt. 

 

7. Valg af revisor:  

Edith B. Jensen blev genvalgt. 

 

7a. Valg af revisor suppleant:  
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Sonja Lajer blev genvalgt. 

 

8. Eventuelt. 

       Per Valentin Nissen orienterede om arbejdet med at undersøge muligheden for en kloakering, som det 

blev vedtaget på sidste generalforsamling. 

Udvalget som består af Jes Nissen, Søren Laursen, Svend Åge Madsen og Per Valentin Nissen indledte 

opgaven med et møde med Morten Kristensen fra Vejle byråd. Han gav os nogle gode råd om, hvordan vi 

kom i gang, og han kunne nok også skubbe lidt på internt i kommunen. 

Den 26. marts holdt vi det første møde med folk fra kommunen. Fra kommunen deltog Morten Smith fra 

Teknik & Miljø og Mikael Schultz fra Vejle Spildvand A/S. 

Udvalget informerede om vore problemer, og der blev snakket frem og tilbage om mulige løsninger. En 

besigtigelse af området blev det også til og efter, et forhåbentligt konstruktivt møde, drog kommunens folk 

hjem for at tygge på opgaven. 

I mellemtiden valgte udvalget, at få foretaget en uvildig undersøgelse af den mulige forurening af vore 

afvandingskanaler/rør. Opgaven blev lagt i hænderne på AGROLAB. - Resultatet var som frygtet, vores 

vandafledning, som kun skulle være overfladevand, viste sig at være kraftig forurenet af bl.a. colibakterier. 

Det vil sige, undskyld mig mit sprogbrug, at nogle, bevidst eller ubevidst, så at sige lukker lort ud i 

afvandingskanalerne. Det er her, sagen står nu. Kommunen ser alvorligt på de uhygiejniske forhold, der 

hersker og vil i den forbindelse besøge vores område for evt. at finde mulige forurenings kilder. 

Vi vil en gang efter sommeren indkalde til et orienteringsmøde vedr. en evt. kloakering, og her vil 

kommunen deltage og informere om, hvad de er kommet frem til, med de undersøgelser de har lavet. 

Spørgsmål  om hvad evt. kloakering vil indebære, vil også blive besvaret. 

Vi vil kraftigt opfordre til, at man ikke kommer i berøring med vandet i grøfterne, med den koncentration 

af colibakterier, er det  meget sundhedsfarligt. 

  

En afsluttende replik fra formanden lød som et spørgsmål til grundejerne, om hvordan sikrer vi  Mørkholt 

Hage mod fremtidens klimaændringer,  og hvad deraf følger? Gode idéer efterlyses. 

 

Efter lidt snakken hen over bordene, blev kaffen og den obligatoriske kringle og lagkage med jordbær båret 

ind. 

  

   

 


